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Zápisnica 

 

z 2.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Jankovce, konaného dňa 10.05.2024 

o 19:00 v zasadačke obecného úradu Jankovce. 

 

 

Prítomní poslanci OZ: podľa prezenčnej listiny -  Jakuba, Jenčová, Stadničár, Veľas 

 

 

Miesto konania:  zasadačka OcÚ  
 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia a prečítanie programu zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie. 

4. Schválenie programu zasadnutia. 

5. Oboznámenie sa s 

- s dôvodovou správou k návrhu na vyradenie Materskej školy Jankovce zo siete škôl  

6. Diskusia, prijatie rozhodnutia o škole, rôzne. 

7. Schválenie návrhu na uznesenie 

8. Záver 

 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvoril starosta obce Vasiľ.  Skonštatoval, že sú prítomní štyria poslanci z piatich  

a teda obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. Ospravedlnil sa p. Šmajda. 

 

K bodu 2:  Za zapisovateľa bol určený Vasiľ.  Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí a následne aj 

schválení poslanci Stadničár a Veľas. 

 

K bodu 3: Voľba návrhovej, mandátovej  a volebnej komisie prebehla jednohlasne – všetci súhlasili, aby 

komisie pracovali v rovnakom zložení: predseda  Jenčová, Jakuba a Veľas. 

 

K bodu 4:  Program bol prijatý v predloženom znení.   

 

K bodu 5: Starosta poslancov oboznámil ešte raz s dôvodovou správou k návrhu na vyradenie Materskej 

školy Jankovce zo siete škôl, ktorú už poslanci preberali 19.04.2024. Upozornil však, že napriek 

deklarovanému počtu 7 detí na školský rok 2024/2025 bol počet detí riaditeľkou materskej školy následne 

upravený na počet 5 detí. Aktuálne z dnešnej informácie aj jeden z rodičov týchto detí údajne uvažuje 

umiestniť svoje deti do budúcna v plne organizovanej materskej škole, čo reálne nedáva žiadnu možnosť do 

budúcna udržať materskú školu v obci. 

Riaditeľkou a aj zamestnancom školy bolo navrhované skúsiť celodennú materskú školu s tým, žeby sa 

strava dovážala, ale ani v takom prípade, ak by všetky deti z obce navštevovali materskú školu v obci, tak 

počet detí by bol na jej chod aj tak nedostatočný. 

Starosta nevidí inú možnosť, ako školu vyradiť zo siete škôl. Možno by bolo možné pozastaviť jej činnosť, 

ale táto možnosť ( vzhľadom na počet narodených detí žijúcich v obci ( nie tu evidovaných) a teda aj 

výhľad do budúcna) nie je teda opodstatnená. Školu je možné opäť uviesť do prevádzky, ak budú na to 

vhodné podmienky, čo vzhľadom na vývoj narodených detí v obci v najbližších rokoch nie je možné.  

Jediné riešenie je zmena pracovného úväzku starostu obce na 0,4 , aby bolo možné v najbližších rokoch 

dofinancovať školu – ale otázkou je, kto bude potom zabezpečovať chod obce aspoň v takej miere, ako je 

teraz, keďže obec má dlhodobý problém nájsť aktivačných pracovníkov a možnosť ich zamestnania je 

vzhľadom na potrebu dofinancovanie školy nulová.  

 

 

K bodu 6: Poslanci sa vyjadrili, žeby boli rád, ak by škola v obci ostala. Ale vzhľadom na situáciu, keď 

poznajú stav financií a aj personálne možnosti obce, neodporúčajú starostovi obce úvahy o zmene úväzku 

alebo vzdania sa funkcie, lebo to by podľa nich problém materskej školy nevyriešilo, len by zaťažilo ešte 

viac obec aj v situácii po zemetrasení a dlhodobom stave ktorý tu je, keď obec má problém zabezpečiť 

údržbu obce, čo poväčšine robí sám starosta.       
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Na základe diskusie a napriek skutočnosti, že k dátumu konania zasadnutia nie je k dispozícii vyjadrenie 

rady školy o ktoré starosta obce požiadal, schválili návrh na vyradenie Materskej školy Jankovce zo siete 

škôl a školských zariadení, stredísk praktického vyučovania a pracovísk praktického vyučovania 

Ministerstva školstva SR (ďalej len sieť škôl a školských zariadení MŠ SR) k 31.08.2024 a odporučili 

starostovi obce pripraviť návrh VZN k rušeniu Materskej školy Jankovce ako rozpočtovej organizácie          

v prípade, že MŠ SR v prípade Materskej školy Jankovce rozhodne o zmene v sieti na základe návrhu na 

vyradenie zo siete škôl a školských zariadení MŠ SR. 

 

Poslanci schválili navrhovaný text uznesenia k návrhu na vyradenie Materskej školy zo siete škôl 

a školských zariadení, ... tak, ako ho pripravil starosta obce s výsledkom hlasovania: 

za prijatie hlasovali všetci prítomní poslanci: Jakuba, Jenčová, Stadničár, Veľas 

- proti boli poslanci:                       nikto 

- zdržali sa:                                    nikto 

 
Text uznesenia teda bol prijatý bez zmeny a návrhová komisia ho vložila do celkového uznesenia zo 

zasadnutia. 

 

Uvedené rozhodnutie prijali na základe dlhodobého vývoja počtu detí navštevujúcich materskú školu 

a stavu financií obce, ktoré neumožňujú dofinancovanie materskej školy obcou. Už v roku 2013 hrozilo 

zatvorenie materskej školy, ale vtedy sa rodičia zaktivizovali. Posledné roky to však bola snaha len 

riaditeľky obce zháňať deti aj z iných obcí a starostu obce nejakým spôsobom udržať materskú školu. 

Vývoj v tomto roku len potvrdzuje, že udržanie školy v obci ohrozuje samotné fungovanie obce ako takej, 

keďže obec nemá dostatok prostriedkov na chod samotnej obce bez materskej školy tak ako je žiaduce.    

 

Starosta podotkol, že je problém a bude ešte väčší udržať súčasnú úroveň v obci bez toho, aby mu niekto 

pomohol s údržbou, lebo sa zdá, že byrokracia stále narastá a niekto tu prácu musí urobiť. Občania chcú 

rozvoj, chcú lepšie podmienky, ale je ťažko riešiť rozvoj len pri kosačke alebo so štetcom v ruke  

 

 

K bodu 7:  Návrhová komisia predložila návrh na uznesenie zo zasadnutia OZ, ktoré  

prečítal predseda návrhovej komisie p. Jenčová a za znenie ktorého zahlasovali všetci  prítomní poslanci. 

 

 

K bodu 9: Starosta obce poďakoval poslancom za účasť a zasadanie OZ ukončil o 21:10 hod. 

 

 

V Jankovciach  10.05.2024 

 

 

Zapísal:               Vasiľ      ............................ 

 

Overil:            Stadničár     ............................ 

               

                                    Veľas           ............................ 

 

      .............................................. 

      Jaroslav Vasiľ – starosta obce  


